
ZÁPISNICA 

Zo 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Jablonove, konaného dňa 

29.06.2020 

Bod č. 1 Otvorenie rokovania OZ 

Zasadnutie otvoril a prítomných uvítal starosta obce Jozef Molčan. 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: Jozef Molčan 

         Ing. Tomáš Nič 

             Ing. Dušan Glevický 

             Ing. Štefan Kovaľan 

                        Anna Boženková 

             Jozef Matvej  

 

Ospravedlnení: Mgr. Eliška Kožušková, Pavol Bilek 

Ďalej boli prítomní: kontrolór JUDr. Ing. Stanislav Kandrik, LL.M, Ing. Alena Sýkorová, Ing. 

Vladimír Salanci 

Starosta konštatoval, že počet prítomných je  5  a OZ je uznášania schopné. 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice____________________________ 

Starosta určuje: a) zapisovateľa: Mgr. Jana Orinčáková 

    b) overovateľov zápisnice: Jozef Matvej, Štefan Kovaľan 

Kto je za? 5                         Kto je proti? 0                            Kto sa zdržal hlasovania? 0 

                

Bod č.3 Voľba návrhovej komisie 

 

OZ – volí návrhovú komisiu: - Anna Boženková 

    - Ing. Dušan Glevický 

       

Kto je za?  5                           Kto je proti?    0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č.4 Schválenie programu 

Starosta obce prečítal návrh programu 4. zasadnutia. A navrhol doplniť bod 12. Rôzne o: 

a) odpredaj pozemku Peter Molčan 

b) situácia ohľadom rekonštrukcie požiarnej zbrojnice 

c) rozšírenie verejného osvetlenia 

d) odpredaj traktorovej vlečky obci Lúčka 

e) výpoveď riaditeľky ZŠ s MŠ 

 

 

1. Otvorenie rokovania OZ 



2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 

7. Riešenie prekladky verejného vodovodu (Salanci) 

8. Odpredaj pozemku Pavel Krigovský 

9. Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 

10. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2019 

11. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2019 a návrh na tvorbu rezervného fondu 

12. Rôzne 

a) odpredaj pozemku Peter Molčan 

b) situácia ohľadom rekonštrukcie požiarnej zbrojnice 

c) rozšírenie verejného osvetlenia 

d) odpredaj traktorovej vlečky obci Lúčka 

e) výpoveď riaditeľky ZŠ s MŠ 

13. Záver 

 

    OZ schválilo program 4. zasadnutia.  

Kto je za?  4                           Kto je proti? 1                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č. 5 Kontrola plnenia uznesení 

Starosta prečítal uznesenia z predošlých zasadnutí a stav ich plnenia, poslanci k tomu nemali 
pripomienky. 

OZ- berie na vedomie plnenie uznesení 

Kto je za? 5                        Kto je proti? 0                           Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č. 6 Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2020 

Pán JUDr. Ing. Stanislav Kandrik, LL.M prečítal poslancom plán kontrolnej činnosti, ktorý bol 

vyvesený na úradnej tabuli a na webovom sídle obce v tomto znení: 

A/ Plnenie stálych úloh hlavného kontrolóra  

1. Účasť hlavného kontrolóra na zasadnutiach OZ  

2. Vypracovanie odborného stanoviska k Návrhu záverečného účtu obce Jablonov za rok 2019 

3. Spracovanie a predloženie plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

 

 B/ Plánované úlohy na úseku kontrolnej činnosti  

1. Kontrola vybavovania sťažností a petícii v roku 2019  

2. Kontrola zverejňovania povinných informácii v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o 

slobodnom prístupe k informáciám v z.n.p.  



3. Vykonanie ďalších kontrol uložených hlavnému k0on00trolórovi uzneseniami OZ v zmysle 

§ 18f ods. 1 písm. h/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 4. Vykonanie kontrol z vlastného podnetu na základe poznatkov, ktoré sa hlavný kontrolór 

dozvedel pri výkone svojej činnosti alebo na základe podnetov súvisiacich s oznamovaním 

protispoločenskej činnosti 

 

OZ – schvaľuje plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

 

Kto je za? 5                         Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č. 7 Riešenie prekladky verejného vodovodu (Salanci) 

Pri rokovaní tohto bodu bol prítomní aj poslanec Pavol Bilek a poslankyňa Mgr. Eliška 

Kožušková, ktorí boli ospravedlnení a taktiež Ing. Vladimír Salanci, ktorý žiada o prekládku 

verejného vodovodu, keďže jeho parcela KN  C 2969 sa nachádza v extraviláne obce. Poslanci 

OZ po obhliadke miesta, ktorého sa prekládka týka navrhli aby sa dali projektantovi vypracovať  

2 možné varianty preklady vodovodu a taktiež žiadajú od pána Ing. V. Salanciho, aby predložil 

vyjadrenie od ochranárov, keďže jeho pozemok sa nachádza na chránenom vtáčom území. Na 

základe týchto skutočností obecné zastupiteľstvo vyvodí stanovisko. 

 

Kto je za?  7                       Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č. 8 Odpredaj pozemku Pavel Krigovský 

Starosta predniesol žiadosť Pavela Krigovského, ktorý žiada o odkúpenie obecného pozemku 

do osobného vlastníctva: - parcelné číslo KN C 538/1 o výmere 29 m2 záhrada 

        - parcelné číslo KN C 538/2 o výmere 7 m2  záhrada v k.ú Jablonov. 

Svoju žiadosť odôvodnil tým, že záhrada sa nachádza vedľa jeho záhrady. Poslanci sa zhodli, 

že stavebná komisia po obhliadke pozemku za prítomnosti Pavela Krigovského pristúpi 

k odpredaju. 

Kto je za? 7                         Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č. 9 Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 

Ekonómka obce oboznámila prítomných poslancov s vykonaním zmeny rozpočtu a to prijatím 

rozpočtového opatrenia č. 1/2020 

OZ- schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2020 



 

 

Kto je za?7                          Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

 

Bod č. 10 Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2019 

JUDr. Ing. Stanislav Kandrik, LL.M predniesol stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 

2019, kde skonštatoval, že záverečný účet obce Jablonov je vypracovaný v súlade s § 16 zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, obsahuje údaje o plnení rozpočtu v súlade 

s rozpočtovou klasifikáciou, bilanciu aktív a pasív, prehľad o stave a vývoji dlhu, taktiež bol 

vyvesený na úradnej tabuli a na webovom sídle obce 15 dní pred rokovaním obecného 

zastupiteľstva.  

OZ – berie na vedomie stanovisko hl. kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2019. 

Kto je za? 7                         Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

Bod č. 11 Schválenie záverečného účtu obce za rok 2019 a návrh na tvorbu rezervného 

fondu 

V tomto bode starosta obce vyzval ekonómku obce Ing. A. Sýkorovú, aby sa k tejto téme 

vyjadrila. Ekonómka stručne skonštatovala, že po skončení rozpočtového roka obec predkladá 

údaje o rozpočtovom hospodárení súhrnne spracované do záverečného účtu obce.  

OZ- schvaľuje záverečný účet a celoročné hospodárenie bez výhrad 

OZ – schvaľuje tvorbu rezervného fondu vo výške 7.362,21 €   

Kto je za? 7                        Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

  
Bod č. 12 Rôzne  

 

a) Odpredaj pozemku Peter Molčan 

Starosta predniesol opäť žiadosť Petra Molčana, ktorý žiada odkúpiť obecný pozemok 

KN E 3708/11 o výmere 50m2. V prípade ak mu obec pozemok neodpredá, žiada 

preplatiť vypracovanie geometrického plánu, ktorý si dal vypracovať po dohode 

s poslancami. OZ navrhlo odročenie tohto bodu na ďalšie zasadnutie, s tým že sa 

predloží vypracovaný geometrický plán a doklad o zaplatení a zároveň p. Kovaľan s p. 

Kožuškovou do najbližšieho zasadnutia prezistia záujem vlastníkov o obnovenie 

zaniknutej cesty. 

Kto je za? 7                        Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

 



b) Situácia ohľadom rekonštrukcie požiarnej zbrojnice 
Starosta obce skonštatoval, že boli zistené nezrovnalosti v projekte rekonštrukcia požiarnej zbrojnice 

a rozpočte, napr. v projektovej dokumentácii je zahrnutá fasáda , ale v rozpočte sa nenachádza. 

V projekte sa nachádza len zateplenie brány a obec plánuje výmenu brány, ktorú je potrebné nahlásiť 

na ministerstve vnútra. 

OZ navrhuje stretnutie s víťaznou firmou UNISOU , kde sa doplnia a nacenia chýbajúce položky, 

ktoré sa nenachádzajú v rozpočte alebo projekte. 

Kto je za? 7                        Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

c) Verejné osvetlenie  

Starosta oboznámil s plánovaným verejným osvetlením smerom k Lúčke, taktiež 

predložil cenovú ponuku na verejné osvetlenie v sume 1109 € 

OZ – súhlasí s verejným osvetlením smerom k Lúčke. 

 

Kto je za? 7                        Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

d) Odpredaj traktorovej vlečky obci Lúčka 

Starosta oznámil poslancom, že obec Lúčka má záujem o kúpu traktorovej vlečky, 

ktorá nie je prispôsobená nášmu traktoru. 

OZ – navrhuje zistiť cenu novej traktorovej vlečky a dohodnúť sa na kúpno-predajnej 

cene vlečky. Tento bod sa odročuje na najbližšie zasadnutie. 

 

Kto je za? 7                        Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

 

e) Výpoveď riaditeľky ZŠ s MŠ v Jablonove 

Starosta predniesol výpoveď riaditeľky ZŠ s MŠ v Jablonove k 31.8.2020 

 

OZ- berie na vedomie výpoveď riaditeľky ZŠ s MŠ v Jablonove 

 

Kto je za? 7                         Kto je proti? 0                        Kto sa zdržal hlasovania? 0 

 

 

Bod č. 13 Záver 

 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie. 

Zasadnutie bolo ukončené o 22:15 hod. 

 

                        .......................................... 

                 starosta obce 

 



 

 

 

Overovatelia                                                 

Jozef Matvej                                                                                 ........................................ 

          

Štefan Kovaľan                                                                             ........................................ 

 

V Jablonove, dňa 29.06. 2020 

 


